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Protokół nr 7/2019 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 18 marca 2019  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Inspektor Urzędu Miejskiego – Alicja Łopatka 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak, przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia związku 

międzygminnego realizującego zadania z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Kamila Tomaszewska. 

Radny Romuald Gawroński zapytał czy do zadanie wiąże się z kosztami. 

Burmistrz wyjaśnił, że zadanie to nie wiąże się z żadnymi kosztami. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmiany  uchwały Nr V/33/2019  Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  z dnia 21 lutego 

2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości  opłaty za  pobyt 

dziecka w żłobku oraz  wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka 

w żłobku,  a także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) utworzenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 



Str.3 /6 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) utworzenia Przedszkola Samorządowego w Zalesiu 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Radny Michał Dopierała zapytał, czy posiłki będą dowożone. 

Inspektor UM – Alicja Łopatka wyjaśniła, że jeżeli przedszkole będzie czynne powyżej 5 

godzin to tak. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Borku Wlkp. 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w 

miejscach publicznych na terenie gminy Borek Wielkopolski 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała, czy projekt uchwały zakłada wprowadzenie na 

terenie całego Rynku  Borek Wlkp. odstępstwa od ustawowego zakazu spożywania napojów 

alkoholowych. 

 

Burmistrz odpowiedział, że  odstępstwa dotyczą imprez na Rynku. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radny Damian Florczyk zapytał ile mamy psów na stanie. 

Burmistrz wyjaśnił, że obecnie na stanie mamy 6 psów. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny  wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania. 

 

8) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla „Powstańców Wielkopolskich 2” 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

 

9) zmian budżetu i w budżecie na rok 2019 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak zakończył 

posiedzenie. 

 
 

Protokołowała 

 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


